
Spotkanie informacyjne w sprawie przebiegu 
trasy S11 
20-02-2025

W dniu 19 lutego 2025 r. w Lubitece, z inicjatywy mieszkańców dzielnicy 
Wymyślacz, odbyło się spotkanie informacyjne w sprawie przebiegu trasy S11 na 
terenie gminy Lubliniec. Burmistrz Lublińca Edward Maniura, radni Rady Miejskiej 
oraz posłowie Ziemi Lublinieckiej, niezależnie od przynależności politycznej, 
stanowczo sprzeciwiają się stanowisku Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, 
która wskazała wariant D "różowy" jako najkorzystniejszy dla środowiska przebieg 
trasy S11. 
Jego realizacja oznaczałaby przecięcie miasta na dwie części, utrudnienie 
komunikacji i zahamowanie rozwoju Lublińca. Mieszkańcy zamiast spokojnej okolicy 
będą mieli ekspresówkę pod oknami, a wraz z nią hałas, smog i uciążliwy ruch 
tranzytowy.
Miasto Lubliniec będzie walczyć o wariant B „niebieski”, który nie niszczy struktury 
miasta i nie pogarsza jakości życia mieszkańców. Wykorzysta wszystkie dostępne 
środki prawne i będzie się odwoływać na każdym etapie postępowania 
administracyjnego.

Pozostałe aktualności

Udostępnij
Drukuj

https://lubliniec.eu/aktualnosc/spotkanie-informacyjne-w-sprawie-przebiegu-trasy-s11
https://lubliniec.eu/aktualnosc/spotkanie-informacyjne-w-sprawie-przebiegu-trasy-s11
https://lubliniec.eu/aktualnosc/spotkanie-informacyjne-w-sprawie-przebiegu-trasy-s11
https://lubliniec.eu/sites/default/files/node.news.field_image/2025-02/IMG_4361.JPG
https://lubliniec.eu/aktualnosci
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://lubliniec.eu/print/pdf/node/4593
https://lubliniec.eu/print/node/4593


PDF

https://lubliniec.eu/print/pdf/node/4593

